



质量管理体系认证证书

证书编号: 04918Q01492R0M

爱特蒙特光学（深圳）有限公司

地址: 广东省深圳市龙华新区龙华街道工业东路利金城科技工业园三号厂房五楼
统一社会信用代码: 91440300799209322P

根据贵组织的申请, 本公司依据《质量管理体系 要求》(GB/T19001-2016/ISO9001:2015) 规定实施认证审核, 经评定符合要求, 特此发证。质量管理体系覆盖范围为:

光学镜头的研发、组装, 光学元器件的销售服务

首次发证日期: 2018年07月11日

证书有效日期: 2018年07月11日至2021年07月10日

上述范围若涉及行政许可前置审批, 强制性认证, 本证书仅覆盖被许可资质、证书范围内的产品及服务。证书有效期内, 获证组织须按 CTC 规定接受年度监督, 加贴合格标识, 证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

第一次监审合格
标识加贴处

第二次监审合格
标识加贴处



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



广东质检中诚认证有限公司

地址: 中国广东省广州市黄埔区科学城科学大道10号226房 邮编: 510670
电话: 020-89232333 传真: 020-89232078
网址: <http://www.qtctc.org>


董事长



ISO 9001



ISO 9001

The Certificate Of Quality Management System

Certificate No. : 04918Q01492R0M

Edmund Optics (Shenzhen) Co. Ltd.

Address: 5/F, Block 3, Luck-King Scientific & Industrial Park Industry East Road, Longhua, Shenzhen, Guangdong, P.R. China/ Unified Social Credit Code: 91440300799209322P

According to your organization's application, our company carried out audit and certification in accordance with the requirements for *Quality Management System* (GB/T19001-2016/ISO9001:2015), it accords with the requirements through assessment. The scope of the certified QMS is:

R & D and assembly of optical lenses; sale of optical components

Initial date: 2018-07-11

Term of validity of this certificate: 2018-07-11 to 2021-07-10

The scope of the certified should limits within the administrative licensing or China Compulsory Certification.
The certified organization shall be subject to annual supervision of CTC during the validity period.
The Certificate is only valid with the annual surveillance labels. The certificate information can be found at the CNCA's official website (www.cnca.gov.cn).

The first surveillance

The second surveillance



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M



Chairman

Guangdong Quality Testing CTC Certification Co., Ltd.

Address: Room 226, No. 10, Science Avenue, Huangpu District, Guangzhou, Guangdong, China 510670

Tel.: 86-020-89232333 Fax: 86- 020-89232078 Web: www.qtctc.org

